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WO-ZA.0022.28.2016 

 

Protokół Nr 71/16 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 19 września 2016 r. 

 

Ad 1) 

Siedemdziesiąte pierwsze posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert 

Marcinkowski o godz. 11:00. 

 

Ad 2) 

Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum. 

Nieobecny był Etatowy Członek Zarządu Janusz Sikora.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 3) 

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 

Starosta Robert Marcinkowski zaproponował dodanie do porządku obrad jako punktów: 

5 h) „Rozpatrzenie wniosku Przedsiębiorstwa Drogowo-Melioracyjnego „DROGOMEL” 

w sprawie zmiany terminu zakończenia zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 4093P 

Piaski ul. Sienkiewicza”, 

7) „Rozpatrzenie oferty Fundacji „Miejsce Moje” w trybie małego grantu na realizację 

zadania publicznego pn. „Wyspy Dobrej Nadziei w Świętogórskiej „Krainie Łagodności”- 

koncert”.  

 

Propozycję dodania punktów przyjęto w wyniku głosowania – 4 głosy „za”. 

Porządek posiedzenia ze zmianami przyjęto w wyniku głosowania – 4 głosy „za”. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 4 ) 

Protokół Nr 70/16 z 8 września 2016 r. Zarząd przyjął w wyniku głosowania – 4 głosy „za”. 

 

Ad 5 a) 

Wniosek Biura Projektowego Drogownictwo „Rondo” w sprawie przedłużenia terminu opracowania 

projektu budowlano-wykonawczego oraz zwiększenia kosztów całości projektu przedstawił Wice-

starosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0363.65.2016).  

Wniosek dotyczy opracowania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej 

nr 4803P Poniec-Krobia od skrzyżowania z droga powiatową nr 4906P do granic gmin (Poniec-

Krobia). 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Referat ds., dróg proponuje: 

1. Rozwiązać umowę nr 101/16 z dnia 7.04.2016 r. z Biurem Projektowym Drogownictwa 

„RONDO" Pana Zdzisława Olejnika na opracowanie projektu budowalno-Wykonawczego na 

zadnia pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4803P Poniec-Krobia od skrzyżowania z drogą 

powiatową nr 4906P do granic gmin (Poniec-Krobia). 

2. Dokonać zapłaty za wykonanie prace przygotowawcze (opracowanie map do celów projekto-

wych przez geodetę), wykonanie dokumentacji technicznej na odcinek długość 998 mb 

w m. Dzięczyna. 
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3. Ponownie przeprowadzić postępowanie w trybie zapytania ofertowego.” 

 

Starosta Robert Marcinkowski zapytał, jaki był termin wykonania umowy. 

Wicestarosta Czesław Kołak odpowiedział, że do 15 sierpnia br. 

Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że umowa wygasła z dniem 15 sierpnia br., 

w związku z czym wniosek jest bezprzedmiotowy, gdyż nie można przedłużyć terminu takiej umo-

wy. Starosta zauważył, że pismo wpłynęło 18 sierpnia br., czyli już po wygaśnięciu umowy.  

Członek Zarządu Damian Walczak zaproponował, aby z projektantem rozliczyć się z wykonanej 

pracy, natomiast na pozostałą część ogłosić nowe postepowanie.  

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu przybyli przedstawiciele Biura Projektowego Drogownictwa 

„Rondo” p. Zdzisław Olejnik oraz p. Jakub Starczewski, którzy przedstawili przyczyny niewykona-

nia w wyznaczonym terminie dokumentacji technicznej całej inwestycji.  

Pan Zdzisław Olejnik poinformował, że zlecono p. Grzegorzowi Zygmuntowi z firmy geodezyjnej 

opracowanie podkładów geodezyjnych. Po otrzymaniu materiałów wyjściowych do opracowania, 

wykonał pełną inwentaryzację całego pasa drogowego na odcinku objętym zamówieniem. Dopiero 

wówczas okazało się, jakie sieci uzbrojenia terenu nie były naniesione na mapie otrzymanej 

z ośrodka geodezyjnego w Gostyniu. Wykonał mapę cyfrową, której koszt wyniósł tyle samo, co 

zwykłej mapy, czyli 6.000 zł. Na podstawie tych materiałów opracowano koncepcję przebiegu drogi 

z uwzględnieniem ścieżki pieszo – rowerowej po wyznaczeniu jej przez zainteresowane strony, 

które reprezentowali p. Grzegorz Mayer i Burmistrz Ponieca Jacek Widyński. Wówczas okazało 

się, że droga ma szerokość 7 m, za wyjątkiem odcinka na wysokości stawów, gdzie ta szerokość 

wynosi 5 m. W związku z tym należało zmniejszyć szerokość drogi do 6,5 m, aby zmieścić tam 

jeszcze ścieżkę pieszo-rowerową. Ponadto okazało się, już na tym etapie, nawet nie zmniejszając 

szerokości jezdni, że sporo chodników jest prywatną własnością, czyli że zostały one wybudowane 

na prywatnej własności. Okazało się również, że brak jest kanalizacji deszczowej w Poniecu, 

istnieją tylko pojedyncze kratki ściekowe bez odpływu. Dodał, że są w posiadaniu zdjęć 

obrazujących drogę po opadach deszczu. Na ulicy Kusza po opadach budynki były zalane powyżej 

krawężnika, aż do progów od skrzyżowania ulicy w kierunku Sowin do ul. Sienkiewicza i później po 

100 m w każdą stronę. Kolejne utrudnienia są związane ze średnim i wysokim ciśnieniem gazu, co 

wymaga uzyskania kolejnych uzgodnień z PGNiA oraz Gaz System. Ponadto czekają na 

uzgodnienia z wodociągów gminnych w Drzewcach, gminy Poniec i telekomunikacji. Aby poprawić 

widoczność w Dzięczynie należy złagodzić łuki, co powoduje wejście w staw na długość 13,5 m. 

Aby to zrealizować należy usunąć drzewa. Dodał, że w ogóle na całej długości 5,5 km jest 111 

drzew w miejscowości Dzięczyna i około 50 w Poniecu. Burmistrz Widyński na wniosek 

mieszkańców proponował, aby na ulicy Kusza zrobić miejsca postojowe równoległe do budynków. 

Jeżeli przeznaczą na to 2,5 m, to zostanie 1,2 m na chodnik. Poza tym przy stawie należało 

zaprojektować mur oporowy. W połowie miejscowości Dzięczyny jest do przestawienia słup, co jest 

już w fazie realizacji. Poza tym większość działek jest w prywatnej własności, mniejsza część jest 

w zarządzie powiatu i w zarządzie gminy, są też działki należące do PKP, Międzygminnego 

Zarządu Spółek Wodnych i melioracji urządzeń wodnych. Biorąc pod uwagę przebieg ścieżki będą 

miały miejsce takie sytuacje, w których będą musieli niektórym osobom prywatnym przesunąć 

granice zabudowy, a więc ogrodzenia posesji. To się wiąże z wszystkimi wymaganiami 

związanymi z ochroną środowiska, z operatami wodno-prawnymi, pozwoleniami wodno-prawnymi. 

Z tym związane są terminy, na które nie mają wpływu. Do tego dochodzi ocena oddziaływania na 

środowisko powyżej 1 km. Dodał, że  przedstawiają to tutaj, aby pokazać czekający ogrom pracy. 

Aby zinwentaryzować rodzaje nawierzchni, elementów obrysowych jezdni, ścieków, krawężników 

ma 43 kartki A4 zapisanych drobnym maczkiem, co zajęło mu dwa tygodnie czasu. Powiedział, że 

wybór trybu, jaki wybierze Zarząd Powiatu- czy to będzie robione z specustawy z uwagi na 

skomplikowaną ilość działek, które są do przejęcia na rzecz powiatu, czy też będą zawierane 
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porozumienia z mieszkańcami. Dodał, że we wszystkich wnioskach, z którymi będą występować 

do jednostek zewnętrznych o opinie lub uzgodnienia, należy podać, jaką procedurę będą 

stosować.  

 

Po przeprowadzeniu dyskusji Zarząd w wyniku głosowania – 4 głosy „za” postanowił udzie-

lić odpowiedzi, że umowa wygasła z dniem, do którego była zawarta, w związku z czym zo-

bowiązuje Wydział Komunikacji i Dróg, referat ds., dróg, do przeprowadzenia inwentaryzacji 

oraz wyceny poniesionych kosztów. Ponadto Zarząd zobowiązuje Wydział do przygotowa-

nia nowego postepowania przetargowego na pozostałą część dokumentacji.  

Odpowiedzi udzieli oraz sprawą zajmie się KD-DR. 

 

Ad 5 b) 

Wniosek Klubu Sportowego „Sporty Walki Gostyń” w sprawie dofinansowania organizacji „11 Gali 

Sportów Walki” przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. (nr sprawy: BPR.0363.59.2016) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Klub Sportowy „Sporty Walki Gostyń” powstał 12 grudnia 2013 r. w Gostyniu. Do dnia dzisiejszego 

może poszczycić się:  

2014 r. – Brązowym medal Mistrzostw Polski Juniorów w boksie zdobytym przez Karola Łapawę 

2014 r. - Brązowym medal Mistrzostw Polski ADCC zdobytym przez Jędrzeja Łapawę 

2014 r. - Mistrzostwem Wielkopolski w boksie zdobytym przez Karola Łapawę 

2014 r. - Wicemistrzostwem Wielkopolski w boksie zdobytym przez Kamila Kłopockiego 

2014 r. - Mistrzostwem Ziem Zachodnich w kickboxingu zdobytym przez Miłosza Łapawę, 

2015 r. - Mistrzostwem Polski w boksie zdobytym przez Klaudię Budasz 

2015 r. - Mistrzostwem Polski w boksie zdobytym przez Karola Łapawę 

2015 r. - Mistrzostwem Wielkopolski w boksie zdobytym przez Kamila Kłopockiego 

2015 r. - Brązowym medalem Mistrzostw Wielkopolski w boksie zdobytym przez Szymona Dylaka 

2016 r. (23-25 czerwiec 2016r.) - Brązowy medal Akademickich Mistrzostw Polski Kadetek 

w Boskie wywalczony przez Zuzanna Jankowiak w Katowicach 

2016 r. (18 -23 lipiec) – Złoty medal Mistrzostw Polski Kadetek w Boksie przez Klaudia Budasz 

w Ząbkowicach Śląskich, 

2016 r. (18 -23 lipiec) - Brązowy medal Mistrzostw Polski Kadetek w Boskie przez Wiktoria 

Konieczna w Ząbkowicach Śląskich, 

2016 r. (5- 10 września) - Brązowy medal XXIV Młodzieżowych Mistrzostw Polski (19-23 Lat) 

w Boksie kategoria 60 kg. w miejscowości Człopa.  

Ponadto Klaudia Budasz dostała powołanie na tegoroczne Młodzieżowe Mistrzostwa Europy 

w Turcji. Klaudia Budasz i Karol Łapawa wystąpią także podczas listopadowej Gali Sportów Walki 

w meczu międzypaństwowym. Niewiele klubów z Powiatu Gostyńskiego może pochwalić się takimi 

osiągnięciami. Gala organizowana jest w celu popularyzacji sportu, boksu na terenie Powiatu Go-

styńskiego, a także umożliwienia młodym zawodnikom startu w dużej imprezie przy licznej publicz-

ności. Wcześniejsze gale cieszyły się dużym zainteresowaniem kibiców, dlatego przedstawiciele 

klubu liczą na pomoc Powiatu promując go równocześnie. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu pro-

ponuje przyznać kwotę 1 200 zł. brutto na pomoc w organizacji gali w formie umowy promocyjnej. 

Biuro sugeruje również, aby Klub w przyszłości wystąpił do Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

w otwartym konkursie ofert dla Organizacji Pozarządowych na pozyskanie środków w zakresie 

kultury fizycznej i turystyki w zadaniu: „Zorganizowanie imprezy lub cyklu imprez rekreacyjno – 

sportowych kierowanych do mieszkańców powiatu – sporty walki”.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” postanowił przyznać kwotę 1 000 zł. brutto na 

pomoc w organizacji gali w formie umowy promocyjnej. Ponadto Zarząd proponuje, aby 
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w przyszłości Klub wystąpił w otwartym konkursie ofert dla Organizacji Pozarządowych 

na pozyskanie środków w zakresie kultury fizycznej i turystyki w zadaniu: „Zorganizowanie 

imprezy lub cyklu imprez rekreacyjno – sportowych kierowanych do mieszkańców powiatu 

– sporty walki”. 

Odpowiedzi udzieli BPR 

 

Ad 5 c) 

Wniosek pana [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta 

Mikstacka Naczelnik Wydziału Organizacyjnego] w sprawie zabezpieczenia w budżecie powiatu 

na 2017 r. środków na zakup materiałów potrzebnych do budowy chodnika w Piaskach, przy 

ul. Dworcowej na odcinku od torów kolejowych do posesji nr 20 przedstawił Wicestarosta Czesław 

Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0363.74.2016) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Pan [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka 

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego] ponownie złożył wniosek o zabezpieczenie środków na 

zakup materiałów betonowych celem wybudowania chodnika na ulicy Dworcowej od numeru 16-

20. Szacunkowy koszt wykonania chodnika przez powiat wraz z wjazdami do posesji szacuje się 

na kwotę około 13,5 tyś. zł. Natomiast zakup materiałów brukarskich i przekazanie gminie Piaski 

na kwotę około 6,1 tyś. zł. Jednocześnie informujemy, że powyższy temat był już omawiany na 

Zarządzie Powiatu w dniu 14 kwietnia 2016 r.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że wniosek zo-

stanie rozpatrzony przy konstruowaniu budżetu na 2017 rok. Zostanie zaproponowane roz-

wiązanie polegające na wspólnym wykonaniu tego przedsięwzięcia z gminą Piaski, zgodnie 

z dotychczasowymi zasadami współpracy, gdzie Powiat Gostyński zakupuje materiały 

a gmina wykonuje zadanie. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 5 d) 

Wniosek radnego Gminy Piaski Stefana Śląskiego oraz Sołtysa Szelejewa Drugiego Bernarda 

Dorsza w sprawie naprawy chodnika przy drodze powiatowej w Szelejewie Drugim przedstawił 

Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0362.69.2016) 

Wnioskodawcy informują, że chodnik wykonany jest z kostki brukowej, jednak jego stan jest tra-

giczny. Na powierzchni powstały nierówności i wybrzuszenia, co w znacznej mierze utrudnia poru-

szanie się chodnikiem, zwłaszcza ludzi starszych, na wózkach inwalidzkich oraz matek z małymi 

dziećmi.  

Wydział Komunikacji i Dróg informuje, że temat ten był już omawiany na posiedzeniu Zarządu 

19 maja 2016 r. 

Członek Zarządu Zenon Norman wskazał na konieczność przełożenia ww. chodnika, którego 

koszt nie jest zbyt duży.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że realizacja 

zadania wymaga konsultacji z gminą Piaski. Wniosek zostanie rozpatrzony przy konstruo-

waniu budżetu na 2017 rok. Jednocześnie Zarząd zobowiązał Wydział Komunikacji i Dróg, 

aby udzielając odpowiedzi wnioskodawcy, poinformować o inwestycjach prowadzonych na 

terenie gminy Piaski w 2016 roku.  
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Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 5 e) 

Wniosek radnego gminy Piaski Stefana Śląskiego oraz Sołtysa Szelejewa Drugiego Bernarda 

Dorsza w sprawie remontu drogi powiatowej nr 4935P w kierunku cmentarza na odcinku ok. 100 m 

przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora. (nr sprawy: KD-DR.0362.68.2016) 

Wniosek dotyczy odcinka drogi około 100 metrów, który prowadzi do cmentarza. Droga ta wyko-

nana jest z bruku. Wystające kamienie oraz dziury, w których gromadzi się woda w czasie opa-

dów atmosferycznych znacząco pogarsza dostęp podczas odwiedzin grobów i w czasie pogrze-

bów. 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Radny Gminy Piaski Pan Stefan Śląski oraz sołtys wsi Szelejewo Drugie Pan Bernard Dorsz 

zwrócili się z wnioskiem o remont drogi powiatowej nr 4935P w kierunku cmentarza. Jest to odci-

nek długości około 100 mb, o nawierzchni brukowej, szerokości 3,5 m. Zgodnie z rozporządzeniem 

ministra transportu i gospodarki morskiej o warunkach technicznych jakim powinny odpowiadać 

drogi publiczne - powiatowe, przy przebudowie lub budowie szerokość nawierzchni winna wynosić 

min 5,50 m. Szacunkowy koszy wnioskowanego odcinka drogi określa się na kwotę około 

100,0 tys. zł.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że realizacja 

zadania wymaga konsultacji z gminą Piaski. Wniosek zostanie rozpatrzony przy konstruo-

waniu budżetu na 2017 rok. Jednocześnie Zarząd zobowiązał Wydział Komunikacji i Dróg, 

aby udzielając odpowiedzi wnioskodawcy, poinformować o inwestycjach prowadzonych na 

terenie gminy Piaski w 2016 roku.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 5 f) 

Wniosek Burmistrza Pogorzeli w sprawie dokończenia budowy nawierzchni ścieżki pieszo -

rowerowej przy drodze powiatowej w Elżbietkowie przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak. 

(nr sprawy: KD-DR.0362.70.2016) 

Burmistrz informuje, że kwota 75 000 zł pozwoliłaby na skończenie kolejnego etapu budowy ścież-

ki. Za wymienioną kwotę można by zbudować 190 m z brakujących 334 m nawierzchni ciągu pie-

szo-rowerowego w Elżbietkowie.  

Wydziału Komunikacji i Dróg poinformował, że temat ten był omawiany na posiedzeniu Zarządu 

8 września br.  

 

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że wniosek jest bezprzedmiotowy - rozmawiał o tej 

sprawie z Burmistrzem Pogorzeli.  

 

Zarząd w wyniku głosowania – 4 głosy „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że temat był 

przedmiotem obrad Rady Powiatu. Zgodnie z podjętą uchwała w sprawie zmian budżetu 

i w budżecie powiatu środki w wysokości 25 000 zł zostały zaplanowane w budżecie na ten 

cel i za tę kwotę będą zakupione materiały, które zostaną przekazane gminie Pogorzela.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR 

 

Ad 5 g) 

Wniosek Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu 

porozumienia w sprawie powierzenia przez Województwo Wielkopolskie Powiatowi Gostyńskiemu 

przyjmowania i weryfikacji wniosków o przyznanie stypendium Marszałka Województwa Wielko-
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polskiego o charakterze socjalnym skierowanego do uczniów przedstawił Sekretarz Leszek Maliń-

ski. (nr sprawy: OS.4363.2.2016) 

Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 

„Samorząd Województwa Wielkopolskiego od lat realizuje we współpracy z samorządami 

powiatowymi pomoc stypendialną o charakterze socjalnym, do której kandydatów zgłasza starosta 

powiatu lub prezydent miasta na prawach powiatu według przynależności do miejsca stałego 

zameldowania ucznia/studenta. Stypendium przyznawane jest uczniom szkół ponadgimnazjalnych, 

studentom pierwszego i drugiego stopnia oraz jednolitych studiów magisterskich uczelni 

publicznych, z terenu Województwa Wielkopolskiego. Stanowi pomoc materialną dla uczniów 

i studentów znajdujących się w trudnej sytuacji finansowej i osiągającym dobre wyniki w nauce. 

Wypłacane jest ze środków własnych Samorządu Województwa Wielkopolskiego. W związku 

z brakiem prawnego uregulowania współpracy pomiędzy samorządami, narzędziem do 

skutecznego współdziałania jest wyrażenie opinii i zgłoszenie ewentualnych uwag do projektu 

porozumienia oraz zawarcie porozumienia, które wraz z regulaminem stanowią załączniki do 

niniejszej opinii. Ponadto, powierzenie tego zadania powiatom i miastom na prawach powiatu 

wynika z faktu bardziej skutecznego reagowania na potrzeby uczniów szkół bezpośrednio 

podlegającym organom prowadzącym. Włączenie Starostwa Powiatowego w Gostyniu polegać 

będzie na przyjmowaniu i przeprowadzaniu weryfikacji wniosków poprzez bezpośredni kontakt. 

Przedmiotowa współpraca ułatwi dostęp zainteresowanym oraz przyczyni się do poprawy jakości 

składanych dokumentów. Wydział Oświaty i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu po dokładnej analizie nie wnosi uwag do w/w projektu porozumienia oraz projektu 

regulaminu. Następstwem zaakceptowania przedmiotowego projektu porozumienia będzie 

podjęcie Uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia przez Powiat Gostyński od 

Województwa Wielkopolskiego wykonania zadania dotyczącego i weryfikacji wniosków 

o przyznanie stypendium Marszałka Województwa Wielkopolskiego o charakterze socjalnym 

skierowanego do uczniów szkół ponadgimnazjalnych, studentów pierwszego i drugiego stopnia 

oraz jednolitych studiów magisterskich uczelni publicznych, które planuję się wprowadzić pod 

obrady Sejmiku pod koniec 2016 r., z mocą obowiązującą od roku szkolnego i akademickiego 

2017/2018. 

Sekretarz Leszek Maliński zwrócił uwagę, że w przypadku przekazania kompetencji Wojewódz-

two Wielkopolskie powinno przekazać środki na ten cel. Tymczasem w projekcie porozumienia jest 

zapis mówiący o tym, że przyjmujący, czyli Powiat, zrzeka się wszelkich roszczeń finansowych od 

Powierzającego zadanie. W uzasadnionych przypadkach Powiat może zwrócić się o dotację na 

przeprowadzenie wskazanych w porozumieniu czynności. Zaproponował, aby ta dotacja była 

wprost zapisana w porozumieniu, jako pokrycie kosztów obsługi. 

Członek Zarządu Damian Walczak zwrócił uwagę na zapis mówiący o tym, że wysokość dotacji 

nie może przekroczyć iloczynu: 10 % wysokości stawki miesięcznej stypendium dla ucznia okre-

ślanej corocznie przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego oraz liczby wniosków przekazanych 

przez Przyjmującego, spełniających zasady Regulaminu.  

 

Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” postanowił zaakceptować porozumienie, ale 

również polecił Wydziałowi Oświaty i Spraw Społecznych skonsultować zapis w projekcie 

porozumienia z pracownikami Urzędu Marszałkowskiemu, czy można ustalić i wpisać stałą 

stawkę, np. 5 %, o której mowa w § 6 ust. 3 projektu porozumienia.  

Sprawą zajmie się OS 

 

Ad 5 h) 

Wniosek Przedsiębiorstwa Drogowo-Melioracyjnego „DROGOMEL” w sprawie zmiany terminu 

zakończenia zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 4093P Piaski ul. Sienkiewicza” przedstawił 

Wicestarosta Czesław Kołak. (nr sprawy: KD-DR.0363.76.2016) 
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Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Przedsiębiorstwo Drogowo-Melioracyjne „DROGOMEL" A. Skoczyłaś i K. Głuszko Sp. J. z Góry, 

będący wykonawcą zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 4093P Piaski ul. 

Sienkiewicza, złożył wniosek o przedłużenie terminu zakończenia ww. zadnia do dnia 

22.10.2016 r. Zgodnie z zawartą umową nr 214/16 z dnia 15.07.2016 termin zakończenia robót 

określono do 15.09.2016 r. Jak się okazało w trakcie prowadzenia robót istniejąca kanalizacja 

deszczowa jest całkowicie niedrożna na pewnym odcinku przebudowywanej ulicy czego na etapie 

opracowania dokumentacji technicznej nie można było przewidzieć. O powyższym fakcie 

wykonawca poinformował zamawiającego oraz gminę Piaski. Po stwierdzeniu stanu faktycznego 

i wyniku dokonanych wspólnie ustaleń podjęto decyzję, że Gmina Piaski jako właściciel dokona 

wymiany całkowicie niedrożnego odcinka kanalizacji deszczowej na swój koszt i własnym 

staraniem. Dla wykonawcy robót sytuacja ta spowodowała spowolnienie robót zgodnie z umową. 

W związku z zaistniałymi faktami przedłużenie terminu zakończenia realizacji zadania jest zatem 

wyższą koniecznością. Referat ds. dróg proponuje wyrażenie zgody na przedłużenie terminu 

zakończenia robót.” 

 

Wicestarosta Czesław Kołak poinformował, że wnioskodawca wystąpił pismem z dnia 

12 września br. (data wpływu: 13 września) o przedłużenie terminu realizacji przedmiotowego 

zadania ze względu na konieczność wymiany istniejącej kanalizacji deszczowej - z uwagi na jej 

niedrożność. Z opinii Wydziału Komunikacji i Dróg wynika, że „jak się okazało w trakcie 

prowadzenia robót istniejąca kanalizacja deszczowa jest całkowicie niedrożna na pewnym odcinku 

przebudowywanej ulicy, czego na etapie opracowywania dokumentacji technicznej nie można było 

przewidzieć.” Ponadto Wydział informuje, że wymiany kanalizacji deszczowej dokona Gmina 

Piaski na swój koszt. Z uwagi na powyższe Wydział proponuje przychylenie się do wniosku. 

Starosta Robert Marcinkowski zapytał, jaki był termin wykonania umowy. 

Wicestarosta Czesław Kołak odpowiedział, że do 15 września 2016 r. 

Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że z dniem 15 sierpnia br., umowa wygasła, 

w związku z czym wniosek jest bezprzedmiotowy. Po wygaśnięciu umowy nie można jej 

przedłużyć. Zdziwienie budzi również wystąpienie wykonawcy o przedłużenie terminu realizacji 

umowy na 2 dni przed jej zakończeniem. Z uwagi na powyższe należy naliczyć kary umowne za 

opóźnienie w realizacji zadania. Biorąc pod uwagę okoliczności, których nie można było 

przewidzieć w dniu podpisania umowy, kary zostaną umniejszone o kwotę wynikającą 

z przemnożenia stawki dziennej kary przez liczbę dni, przez które Gmina Piaski wymieniała 

kanalizację deszczową. 

 

Po przeprowadzeniu dyskusji Zarząd w wyniku głosowania – 4 głosy „za” postanowił udzie-

lić odpowiedzi, że umowa wygasła z dniem, do którego była zawarta, w związku z czym zo-

bowiązuje Wydział Komunikacji i Dróg, referat ds., dróg, do naliczenia kary umownej za 

opóźnienie w realizacji zadania i umniejszenia jej o kwotę wynikającą z przemnożenia 

stawki dziennej kary przez liczbę dni, przez które Gmina Piaski wymieniała kanalizację 

deszczową. Zobowiązuje się również Wydział do ustalenia faktycznego okresu 

wykonywania robót przez Gminę Piaski. 

Odpowiedzi udzieli oraz sprawą zajmie się KD-DR. 

 

Ad. 6 a) 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu Miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego w rejonie ulicy Szkolnej i Ogrodowej w Pępowie wraz z prognozą oddziaływania na 

środowisko przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: AB.671.22.2016) 
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Wydział ze strony fachowej nie wniósł uwag i wniosków do projektu. 

 

Uchwała Nr 71/438/16 w sprawie uzgodnienia projektu Miejscowego planu zagospodarowa-

nia przestrzennego w rejonie ulicy Szkolnej i Ogrodowej w Pępowie wraz z prognozą od-

działywania na środowisko została podjęta w wyniku głosowania: 4 głosy „za” 

 

Ad 6 b) 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych do zlecenia 

przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym i ogłoszenia otwartego konkursu ofert przed-

stawił Sekretarz Leszek Maliński. (nr sprawy: BPR.524.56.2016) 

Uchwała dotyczy zorganizowania w Centrum Aktywności Lokalnej punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej w rozumieniu Ustawy o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej z dnia 

5 sierpnia 2015 r. 

 

Sekretarz Leszek Maliński zgłosił dwie poprawki do ogłoszenia, stanowiącego załącznik do pro-

jektu uchwały. Pierwsza poprawka dotyczy zmiany roku w tytule ogłoszenia – jest „na realizację 

w 2016 roku zadań publicznych”, powinno być „na realizację w 2017 roku zadań publicznych”. 

Druga poprawka dotyczy punktu I „Rodzaj zadania”, gdzie w trzeciej kolumnie „Wysokość 

środków” kwotę 61.800 zł, należy zastąpić kwotą 62.604 zł”.  

 

Uchwała Nr 71/439/16 w sprawie określenia szczegółowych rodzajów zadań, przewidzianych 

do zlecenia przez Powiat Gostyński organizacjom pozarządowym i ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert została podjęta w wyniku głosowania: 4 głosy „za”. 

 

Ad 6 c) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia ciągnika z przyczepą przedstawił Sekretarz Leszek 

Maliński. Zarząd postanowił wydzierżawić Spółdzielni Socjalnej ECCOS z siedzibą w Krobi ciągnik 

rolniczy Zetor Forterra rok produkcji 2013 o numerze rejestracyjnym PGS XW44 oraz przyczepę 

ogólnego stosowania rok produkcji 2013 o nr rejestracyjnym PGS XW33 , stanowiące własność 

Powiatu Gostyńskiego.  

 

Uchwała Nr 71/440/16 w sprawie wydzierżawienia ciągnika z przyczepą została podjęta 

w wyniku głosowania: 4 głosy „za”.  

 

Ad 7) 

Rozpatrzenie oferty Fundacji „Miejsce Moje” w trybie małego grantu na realizację zadania publicz-

nego pn. „Wyspy Dobrej Nadziei w Świętogórskiej „Krainie Łagodności”- koncert.  

(nr sprawy: BPR.525.2.2016) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

„Fundacja w ramach realizacji zadania planuje organizację koncertu warszawskiego zespołu Wy-

spy Dobrej Nadziei. Jest to zespół z nurtu Krainy Łagodności, wykonujący piosenki z autorską mu-

zyką do słów poetów: Jonasza Kofty, Edwarda Stachury, Włodzimierza Jasińskiego, a przede 

wszystkim Konstantego l. Gałczyńskiego. Organizacja koncertu stanowi kontynuację działań 

w ramach Świętogórskich Spotkań w Krainie Łagodności. Realizacja zadania zaplanowana jest 

w okresie od 3 października do 10 grudnia 2016 roku i nie przekroczy 90 dni. Mając na uwadze 

powyższe, Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje wesprzeć Fundację Miejsce Moje kwotą 

3 000 zł w formie małego grantu.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” rozpatrzył wniosek zgodnie z opinią Biura.  
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Odpowiedzi udzieli BPR. 

 

Ad 8) 

W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarzą-

du” głosu nie zabrano. 

 

Ad 9) 

W punkcie „Wolne głosy i wnioski” głosu nie zabrano. 

 

Ad 10) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Robert Marcinkowski zamknął 71 posiedzenie Za-

rządu Powiatu. 

 Starosta Gostyński 

 /-/ Robert Marcinkowski 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Czesław Kołak  ………………………… 

2. Zenon Norman  ………………………… 

3. Damian Walczak ………………………… 

 

Protokołowała: Elżbieta Mikstacka  


